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Extraordinary for Landscape Architects



EN - Podium Isles offer a geometric play combining sitting edges, podium slats and green zones. 
These urban oases stimulate social and cultural activities: they increase the quality of the public 
domain.     

FR - Avec les éléments d’Ilots Podium un jeu de bordures d’assises géométriques, de grandes 
surfaces de podium et de zones vertes sont réalisables. Ce sont des oasis de stimulation citadine 
du point de vue culturel et d’activités pour une amélioration de la qualité du domaine public.           

Podium Isles

Surf Isles

Podium Isles



EN - The divergent products of the Rough&Ready range have an unique coherence. The design is 
rough and sturdy, while the materials used are contemporary and sustainable.

FR - La grande variété de produits dans la famille Rough&Ready ont une cohérence unique. 
L’esthétique est robuste et raffinée en combinaison avec des matériaux durables.

R&R Circular Bench

R&R Bicycle Rack

R&R 7 Nordic Bench

R&R Big Green Bench

R&R Big Green Bench

R&R Curve Bench

R&R Topseats

Rough&Ready Range



EN - The sturdiness of the Rough&Ready range is even stronger 
in the All Black line; it has a through and through black colour 
and rough structure. The material is made from recycled plastic 
waste and is maintenance free.

FR - L’aspect fort de la série Rough&Ready est encore mieux 
prononcé dans la matérialisation All Black; intégralement noir 
avec une structure brute. Le matériau est recyclé à partir de 
plastiques de recyclage et un entretien nihil.

R&R 6 Bench

R&R Picnic Set

R&R Cube

R&R Basic Planter

R&R Circular Bench

R&R Curve Bench

R&R Topseats

All Black



EN - Tree Isles create spatial symphonies in a streetscape. They are often the success factor of 
Streetlife’s design projects. Sturdy Rough&Ready seating is integrated in the retaining walls of 
steel using the Streetlock® system.

FR - Les ilots d’arbres créent une symphonie spatiale dans la scène de rue. Elles sont souvent un 
facteur de succès dans les plans d’aménagement de Streetlife. Les bordures d’assises robustes 
Rough&Ready sont intégralement fixées avec le système Streetlock® dans les murs de rétention 
en acier.

Round Tree Isle

Oval Tree Isle

Bento Tree Boxes

Wing Isle

Tree Isles



EN - The Solid product line has a modest character.  
The ‘minimal’ design consists of a balanced composition of 7x7 
cm (FSC® hard wood) slats on a steel frame with closed (Solid)
legs.

FR - La série de produits Solid a un caractère réservé. 
L’esthétique ‘minimaliste’ a une composition balancée de 
lattes de 7x7cm (bois dur FSC®) sur des structures en acier de 
forme fermée (Solid).

Solid 12 Benches
with Soft Back

Solitude Bench

CorTen Seat Strip

Solid Picnic Set

Solid Tree Tub

Solid Crosswise Bench

Solid Base Bench
with Quatro Back

Solid Series



EN - The Streetlife Collection offers original table solutions for 
recreation and outdoor offices. These picnic sets create durable 
areas for meetings, relaxing and working in the outdoors.

FR - La Collection Streetlife contient des solutions originelles 
de tables récréatives ou de bureau externe. Ces combinaisons 
de configurations de tables et assises créent des espaces 
d’inspiration où se rencontrer, pour se relaxer ou travailler en 
plein air.

Meet & Work

R&R Picnic Set

Wooden Standard Picnic Set

X-Table set

Solid Picnic Set

Meet & Work System



EN - The modular tree planters of Streetlife create an attractive 
green vistas in urban contexts. Integrated with the Streetrail® 
system the moveable Hug A Tubs and Mobile Green Isles can 
easily be placed on the existing pavement.

FR - Les jardinières modulaires de Streetlife créent un aspect 
vert dans un contexte urbain. Avec le système Streetrail®, les 
Hug A Tubs et Mobile Green Isles déplaçables peuvent être 
placés lestement sur un revêtement existant.

R&R Big Green Benches

Green Circular Bench

Planters & Cliffhanger Benches

R&R Hug a Tub Compositions

R&R Hug a Tub

Mobile Green



EN - Streetlife offers a wide range of tree planters. They combine tree technology and attractive 
forms. We recommend equipping tree planters with our Treetec® Bottom Up tree care system.

FR - Streetlife mets à disposition un large éventail de jardinières à arbres professionnels.  
Une combinaison de technologie à arbre et des formes attractives. Nous recommandons d’équiper 
nos jardinières avec le système d’entretien Treetec® Bottom Up.

Trees on the Move
CorTen Shrubtub
& CorTen Colour

Synthetic Cones

Giant Flower Pots
with Natural Fibres

Solid Planter

Globe Planter

Air Tub

Highlife Planter

R&R Basic Planter



EN - Streetlife offers an unique design collection of CorTen tree 
grids and tree guards, with different structural systems suitable 
for all types of traffic. Our graphic patterns are uniquely shaped 
using modernistic and natural themes. CorTen is a durable and 
sustainable material with a warm appearance.

FR - Streetlife présente une unique ligne de grilles et corsets 
d’arbres. Les grilles et corsets sont en acier CorTen et peuvent 
être ajustés au classement de circulation désiré. Nos motifs 
graphiques sont modelés de façon unique et dans un style 
moderne ou naturel. Le CorTen est un matériau durable avec un 
aspect chaleureux.

CorTen Solutions

Ripple Grid Matrix Grid

Magic Grid

Tree Guard on Grid

Grill Bench on Grid
Casual Dots Grids

Cloud of Nuts Grid

Strip Grids



EN - Streetlife designs and supplies architectural bridges for pedestrians and cyclists. The pre-
fabricated bridges blend in/ harmonize with the landscape and are made of robust sustainable 
materials. The Streetlife bridges meet UK, US and European structural and functional standards.

FR - Streetlife conçoit et livre des passerelles architectoniques pour utilisation piétonne et 
cycliste. Les passerelles préfabriquées se mêlent harmonieusement dans le paysage et sont 
fabriqués à partir de matériaux robustes et durables. Les passerelles et garde-corps sont soumis 
à de nombreuses normes. 

Country Bridge

Zen CorTen Bridge

Solo CorTen Bridge

Shortline Bold Bridge

Milliped Bridge

Crossline Colour Bridge

Partner in Bridges



EN - The Streetlife Collection includes timeless bike stand 
designs with attractive forms: the Rough&Ready, Solid and 
CorTen models. The Clip Bicycle Stand offers the most simplistic 
form similar to a paperclip.

FR - Dans la Collection Streetlife font également part les appuis-
vélos design, conçus avec l’expérience et avec des aspects 
singuliers : les modèles Rough&Ready, Solid, et CorTen.  
Le modèle Clip se présente sous la forme la plus rudimentaire 
d’une trombone.

EN - Streetlife is a design driven company with a passion for creating innovative 
elements for the public space. We create and deliver products that have a natural 
style using the landscape as a starting point.
All Streetlife products are protected by Intellectual Property Law.

Get inspired by our Streetlife Collection: www.streetlife.nl
Our team is well trained in architectural and technical detailling. We communicate in 
six languages : English, Dutch, German, French, Spanish and Swedish.

FR - Streetlife est une agence enthousiaste avec une passion pour la création 
d’éléments innovants pour les espaces publics. Nous créons et livrons des produits 
avec un rayonnement naturel avec le paysage en tant que point de départ. 
Tous les produits de Streetlife sont protégés par le droit de la propriété intellectuelle.

Laissez-vous inspirer par notre Collection Streetlife : www.streetlife.nl
Notre équipe est bien formée dans le domaine d’architecture et détails techniques. 
Nous communiquons en trois langues : anglais, néerlandais, allemand, français, 
espagnol et suédois.

Catalogue A

Steet Furniture
Mobilier Urbain

Catalogue B

Tree Products
Produits pour Arbres

Catalogue C 

Bridges & Decking
Passerelles & 
Revêtements

Bike Keys

CorTen Bicycle Stands

Clip Bicycle Stands

R&R Inline Parking

R&R Bicycle Stands

STREETLIFE BV Head Office
Leiden, The Netherlands
T	 +31 (0)71 524 68 46
F	 +31 (0)71 524 68 49
E   streetlife@streetlife.nl

STREETLIFE Studio Scandinavia
Malmö, Sweden
T	 +46 (0)41 677 50 53 
M	+46 (0)70 924 61 63
E  studioscandinavia@streetlife.nl

STREETLIFE Middle East
by WT Burden Middle East FZCO
Dubai - UAE
T	 +971 (0)4 88 607 00
E	 streetfurniture@wtburden.ae

STREETLIFE Studio America
E	 streetlifeamerica@streetlife.nl
T   +1 64 65 83 29 37
Skype  Streetlife_Studio_America
During GMT working hours

Rough&Ready

Inspiration Book
R&R Product Range

Walking on Water

Inspiration Book
Bridges & Decking
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Park your Bike



EN - With the Open Pillars sightlines become accentuated within an urban context. 
They are made from thick-walled CorTen steel or colour coated, with or without LED 
lighting and/or climbing plants.

FR - Les Open Pillars peuvent accentuer les axes de visibilité dans un contexte urbain. 
Ils sont construits en plaques d’acier CorTen épais ou thermolaqué dans une couleur, 
avec ou sans éclairage LED et/ou plantes grimpantes.

Open Pillars


